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 Plats    Höstterminen/Vårterminen Vänerparken 19, 

Vänersborg  

 Tid      Tisdag 13 september 2022, kl 09.00-12.00 

 Beslutande  Enligt närvarolista, sid 2 
 
 Ersättare  Enligt närvarolista, sid 2  
 
 Övriga deltagande Enligt närvarolista, sid 2 
 
 Ärendelista  Sid 3 
 
 Utsedd att justera Kent Almkvist   
 
 
 Paragrafer   52-58 
 
 
 Underskrifter   
 Sekreterare  ............................................................................................ 
   Marit Hansson  
 
 
             Ordförande  ............................................................................................. 
   Maud Bengtsson 
 
 
              Justerande  ............................................................................................. 
   Kent Almkvist 
________________________________________________________________________________ 
 

 
 
 ANSLAG/BEVIS 

     Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag    

 Organ     Kunskapsförbundet Väst 
 Sammanträdesdatum  2022-09-13 

 Datum för anslags uppsättande   2022-09-20 
 Datum för anslags nedtagande   2022-10-18 

Förvaringsplats för protokollet        Vänerparken 19, Vänersborg 
  

 
 Underskrift utdragsbestyrkande …………………………………………..
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                           Närvarolista                           Tjänstgör för 

   Beslutande    
 
Maud Bengtsson (S) ordförande 
Jonathan Svensson (S)  
Henrik Josten (M) 
Magnus Ekström (KD) 
Gunnar Henriksson (L) 
Göran Nilsson (SD) 
Lutz Rininsland (V) 
Stefan Kärvling (V)  
Bengt Karlsson (S)  
Jonas Nilsson (S)  
Annelie Fredriksson (S) 
Kent Almkvist (C) 
 

 
 
Madelaine Karlsson (S) vice ordf 
 
 
Benny Jonasson (S) 
 
 
Amanda Blomster Roos (S) 
 
 
Lina Fryk Granat (V) 
 
 
 

  Ersättare 
  Jan Appelqvist Palmqvist (SD)  
  Jens Jönsson (MP) 
   
  Personalföreträdare 
  -------------------- 
  
  Övriga deltagare  
  Johan Olofson, förbundsdirektör 
  Marit Hansson, förbundssekreterare 
  Marie Nordvall, ekonomichef 
  Lena Hansson, avdelningschef, § 55 
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 Ärenden 
 
§ 52 Ordföranden har ordet (Dnr 2022/00001) 
 
§ 53 Backspegeln (Dnr 2022/00006) 
 
§ 54 Budget 2023 (Dnr 2022/00028) 
 
§ 55 Antagningsstatistik gymnasieskolorna hösten 2022 
(Dnr 2022/00002) 

 
§ 56 Meddelanden (Dnr 2022/00004) 
 
§ 57 Delegationsbeslut (Dnr 2022/00005) 
 
§ 58 Förbundsdirektören informerar – rundvandring på nya 
förbundskontoret (Dnr 2022/00003) 
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§ 52    Dnr 2022/00001 
 

Ordföranden har ordet  
 
Det extrainsatta ägarsamråd angående budgeten för 2023 som skulle ägt 
rum i augusti ställdes in, och därmed också det extra 
direktionssammanträde som var planerat. 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
Direktionens beslut 
 
Direktionen noterar informationen. 
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§ 53    Dnr 2022/00006 
 

Backspegeln 
 
Lutz Rininsland ställde fråga om huruvida besked kommit från 
Skolinspektionen över de ansökningar om utökad friskoleverksamhet i Ale 
och Munkedal, som direktionen tidigare yttrat sig om. Inga besked har i 
dagsläget kommit förbundet till kännedom. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Direktionens beslut 

Direktionen noterar informationen. 
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§ 54    Dnr 2022/00028 

  

Budget 2023 
 
Information om förutsättningar inför 2023 gavs. 
  
Marie Nordvall repeterade vad som sades vid ägarsamrådet den 23 juni, 
då förslaget blev att den totala kompensationen, inklusive 
pensionseffekten blir 2,7 % i stället för 4,5 % dvs 14 000 Tkr i stället för 
22 700 Tkr och ingen kompensation för de ökade kostnaderna på 10 000 
Tkr för gymnasiesärskolan samt införandet av högskolebehörighet på 
yrkesprogrammen. Något slutligt besked har ännu inte meddelats 
Kunskapsförbundet Väst. Om detta blir det slutliga beslutet saknar 
förbundet, efter senaste pensionsprognosen 26, 7 Mkr år 2023. Innan 
sommaren var siffran 18,7 Mkr. 
 
Förbundsdirektören påtalade att det anmärkningsvärda är att ingen 
kompensation ges för det ökade antalet elever på gymnasiesärskolan, 
vilket förbundet fick detta år. 
 
Diskussioner fördes kring det ekonomiska läget. 
 
 
 

Direktionens beslut 
 
Direktionen noterar informationen. 
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§ 55    Dnr 2022/00002 

  

Antagningsstatistik gymnasieskolorna hösten 2022 
 
Lena Hansson presenterade antagningsstatistik enligt följande: 
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Yrkesintroduktion vårdbiträde 
 
Lena Hansson passade i sammanhanget på att berätta om ett pilotprojekt 
inom yrkesintroduktionen på Nils Ericsonsgymnasiet, utbildning till 
vårdbiträde på halvfart. 

 
 
 
 
 
Direktionens beslut 
 
Direktionen noterar informationen. 
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§ 56    Dnr 2022/00004 
 

Meddelanden 
 

Meddelandelista för perioden 2022-06-15–2022-09-05 redovisades enligt 
bilaga.  
 
 
 
 
 
 
 
 

Direktionens beslut 
 
Direktionen noterar informationen. 
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§ 57    Dnr 2022/00005 
 

Delegationsbeslut 
 

Delegationsbeslut för perioden 2022-06-15–2022-09-05 redovisades 
enligt bilaga.  

 

 

 

 

 

 

 

Direktionens beslut 

Direktionen godkänner redovisade delegationsbeslut för perioden 
2022-06-15–2022-09-05 enligt bifogat underlag. 
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§ 58    Dnr 2022/00003 
 

Förbundsdirektören informerar – rundvandring på 
nya förbundskontoret 
 
Johan Olofson informerade om följande: 

 

• Det har varit en bra start på läsåret. Birger Sjöberggymnasiet har 
dock haft bekymmer med schemat på vissa program. 

• Vuxenutbildningen har utmaningar med produktionsvolymen om 
800 platser inom yrkesvux, främst p g a att det saknas elever till 
platserna. 

Introduktion inför rundvandring på förbundskontoret 

Det nya kontoret har en yta om 800 kvadratmeter, vilket är mindre än 
föregående kontor i Vänerparken 5. Kostnaden för ombyggnaden slås ut 
på hyran under 30 år. 

Ett syfte med det nya kontoret är att få det så yteffektivt som möjligt i 
kontorsdelen genom inrättandet av s k microlandskap. Ett annat syfte 
är en ”intern konferensanläggning” som kan nyttjas av verksamheterna, 
och stora ytor har avsatts till detta. Det blir ingen kostnadsökning enligt 
förbundsdirektören, eftersom förbundskontorets yta halverats. 

Efter introduktionen företogs rundvandringen i de nya lokalerna. 

 

 

 

 

 

 

Direktionens beslut 

Direktionen noterar informationen. 

 

 


